
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2022. december 05. (18:00-18:20)
Helyszín: Microsoft Teams felület

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Fejes Zsófia Diákjóléti Bizottság elnöke

6. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

7. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

8. Bölcskei Dalma Külügyi Bizottság elnöke

9. Tóth Dorottya Rendezvényszervező Bizottság elnöke

10. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 9 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Egyebek
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Az Elnökség 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Beszámolók

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával. Beszámol arról, hogy a szerdai
napon részt vett EHÖK Elnökségi ülésen, továbbá sikeresen megrendezésre került a
csütörtöki napon a Gólyabál eseménye is. Véleménye szerint nagyon jól sikerült és azt kéri a
jelenlévőktől, hogy számoljanak be a saját benyomásaikról a Gólyabálról. Továbbá arról
számol be, hogy 2-án jelen volt szerv ülésen, ma pedig Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen.

Tóth Dorottya arról számol be, hogy november 28-án megrendezésre került a Sörpong
esemény, 30-án pedig a Társas Est. Az animátori képzés fronton az előző héten sikeresen
lementek a játszatós képzések. A Gólyabállal kapcsolatban azt osztja meg, hogy pozitív
visszajelzéseket hallott másoktól. 2-án ő is részt vett a szerv ülésen, ma pedig elszámolták a
Szolgáltató Kft-vel a Gólyabál pénzügyeit.

Horváth Szonja azt mondja, hogy neki nincsen beszámolnivalója.
Szupkay Benedek beszámol arról, hogy ő is részt vett a Gólyabálon, továbbá 7-8

#mediagroup tag dokumentálta az eseményeket. Sok fénykép készült, amik hamarosan
láthatóak lesznek a nagyközönség számára is, aftermovie-val együtt. Jelenleg pedig a PPK
HÖK Instagram oldalán egy héten át promózza a #mediagroup Facebook oldalát.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy 30-án részt vett egy Rekrutációs
Bizottsági ülésen, ahol elkezdtek tárgyalni az Educatio kiállításról, de még semmi fontos
döntés nem született. A mai napon Kari Tanulmányi Bizottsági ülésen ő is részt vett, továbbá
üzenetet váltott Kende Annával, de az Intézeti Tanács ülésén majd kifejti a felvetését.

Fejes Zsófia beszámol arról, hogy elkezdte intézni az új eljárásos ügyeket, amikhez a
dokumentumok is beérkeztek. Véget ért a cipősdoboz akció, a héten fogja elszállítani a
beérkezett dobozokat a BTK-ra.

Bölcskei Dalma arról számol be, hogy 1-én részt vett EHÖK Külügyi Bizottsági
ülésen.

Ehrenberger Blanka beszámol arról, hogyan halad a közös karácsonyozás
megszervezése.

2. Egyebek

Tóth Cintia felhívja minden jelenlévő figyelmét, hogy szükséges, hogy minden egyes
Bizottság tartson hivatalos ülést jegyzőkönyvvezető jelenlétében.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 18:20 perckor lezárja.
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Budapest, 2022. december 05.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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